



### **BIOGRAPHICAL NOTE OF JEAN-FRANÇOIS ARTEAU**

Me Arteau completed a Master's Degree in Philosophy from Université Laval and a Master's Degree in Law from Université de Montréal. He occupied several strategic senior positions within the Kativik Regional Government as Associate Director General and Chief Legal Counsel. Since 2005, Me Arteau is Legal Counsel and Executive Assistant to the President of Makivik Corporation, Pita Aatami. He is the author of several legal articles and was invited as guest speaker by several organizations, including the Massachusetts Institute of Technology, Harvard University, Canadian Embassy in Paris and the United Nations, to make presentations on the Inuit of Nunavik (northern Quebec, Canada).

### **NOTICE BIOGRAPHIQUE DE Me JEAN-FRANÇOIS ARTEAU**

Me Arteau est titulaire d'une Maîtrise en Philosophie de l'Université Laval et d'une Maîtrise en Droit de l'Université de Montréal. Il a occupé plusieurs postes stratégiques de cadre supérieur au sein de l'Administration régionale Kativik, entre autres, à titre de Directeur général adjoint et d'avocat en chef. Depuis 2005, Me Arteau agit à titre de conseiller juridique et adjoint exécutif au Président de la Société Makivik, Pita Aatami. Il a rédigé plusieurs articles juridiques et a été convié, à titre de conférencier invité, à faire des présentations portant sur les Inuit (nord du Québec, Canada), par plusieurs organismes, dont le Massachusetts Institute of Technology, Harvard University, l'Ambassade du Canada à Paris et les Nations-Unies.